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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. január 19-én 

16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

Meghívottak közül megjelent:  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. igazgatója 

(az 1-3.) napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 fő képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek 

észrevétele? Nem volt. 

Elsőként a zárt ülés napirendjéről kell szavaznunk. 

Aki egyetért azzal, hogy sürgősséggel zárt ülésen tárgyaljuk „Majoros Zsolt kérelme” tárgyú 

előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

1/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Majoros Zsolt 

kérelme” tárgyú, 18/2023. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Egyes önkormányzati rendeletek módosításáról szóló rendelet (7/2023.) 

2.) A lakosság önszerveződő közösségeinek pénzügyi támogatásáról szóló 21/2016.(XI.25.) 

önkormányzati rendelet módosítása (14/2023.) 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (5/2023.) 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

5.) Pétkomm Kft. kérelme Tagi kölcsönszerződés módosítására (6/2023.) 

6.) Felhasználói távhővezeték-hálózaton végzett műszaki beavatkozások díjtételei (11/2023.) 

7.) Pétkomm Kft. 2023. évi elszámolási díjtételei (15/2023.) 

8.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, közalkalmazottainak, munkavállalóinak 

2023. évi illetményére (12/2023.) 

9.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (1/2023.)  

10.) A Képviselő-testület 2023. évi tavaszi-nyári munkaterve (2/2023.)  

11.) Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének megállapítása (3/2023.)  

12.) Óvoda 2023. évi nyitvatartási idejének megállapítása (10/2023.) 

13.) Igazgatási szünet elrendelése (4/2023.)  

14.) 2023. évi Rendezvénynaptár (8/2023.)  

15.) Beszámoló a civil szervezetek 2022. évi támogatásáról (9/2023.)  

16.) Településfásítási Program 2023. (17/2023.) 

17.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Csónakázó tó körüli szemetesek 

(16/2023.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (13/2023.) 

 

VEGYES ÜGYEK 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét. Javaslom, 

hogy kezdjük a Pétkomm Kft-t érintő témákkal. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét. 

 

 

1.) Pétkomm Kft. kérelme Tagi kölcsönszerződés módosítására (száma: 6/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való, kérdés van-e? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

2/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjének kérelmét a tagi kölcsön visszafizetésének 

ütemezése tárgyában.  

 

A Képviselő-testület a tagi kölcsönszerződés megkötésére felhatalmazást 

adó 278/2022.(X.13.) számú határozatában a tagi kölcsön biztosításának 

időtartamát 2022. november 15-től 2023. április 25-ig tartó időtartamra 

módosítja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2022. november 8-án megkötött 

Tagi kölcsönszerződést módosító – a határozat mellékletét képező – 

szerződésmódosítást aláírja.  

 

Határidő: 2023. január 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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2.) Felhasználói távhővezeték-hálózaton végzett műszaki beavatkozások díjtételei 

(száma: 11/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

3/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. által a felhasználói vezetékhálózaton végzett műszaki beavatkozások 

új díjtételeinek – 2023. február 1-től – alkalmazását a határozat melléklete 

szerint elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő tájékoztatásra: 2023. január 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) Pétkomm Kft. 2023. évi elszámolási díjtételei (15/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

4/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. által végzett szolgáltatások 2023. január 1-től érvényesíthető 

elszámolási díjtételeit a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét. 

 

Határidő tájékoztatásra: azonnal 

Felelős: Horváth Éva polgármester    

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Csónakázó tó körüli szemetesek 

(száma: 16/2023.) 

Előterjesztő: Béni Norbert képviselő 

(eredetileg 17.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 tartózkodás mellett 

nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 nem 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi módosítással: 

- 24 meglévő kukát a 200 ezer forintból újítsák fel. 

- vásároljanak 6 db kukát (Urban 10 Alba CS típus), melyre 1,2 millió forintot 

elkülönítenek a költségvetésben.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a Településfejlesztési Bizottság által kiegészített határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság által kiegészített határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

5/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Ifjúsági tó körül 

a) meglévő 24 darab hulladékgyűjtőt megóvása érdekében lánccal 

rögzítteti, oly módon, hogy az ürítés így is megoldható legyen, 

b) bővítés céljából vásárol még 6 db - Urban 10 Alba CS típusú – kukát. 

 

Az a) pontban lévő karbantartási munkára 200 ezer forintot, a b) pontban 

lévő beruházásra 1.200 ezer forintot javasol tervezni a 2023. évi 

költségvetésbe. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy e döntésre a költségvetés összeállításakor 

legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a) 2023. évi költségvetés elfogadása 

                  b) a munkák elvégzésére: 2023. március 31. 

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

5.) Egyes önkormányzati rendeletek módosításáról szóló rendelet (száma: 7/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az 1. §-ban foglaltakat. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. §-ban foglaltakat. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. §-ban foglaltakat. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 4. §-ban foglaltakat. 

Kisebbségi vélemény: A Bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem javasolja 

elfogadásra az 5. §-ban foglaltakat azzal a módosítással, hogy az a.) pontban 9 ezer forint, a b.) 

pontban 7 ezer forint szerepeljen. 

A Bizottság 4 tartózkodással nem javasolja elfogadásra az 5. §-ban foglaltakat. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 6. §-ban foglaltakat. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 7. §-ban 

foglaltakat. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 8. §-ban foglaltakat. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 9. §-ban foglaltakat. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 10. §-ban 

foglaltakat. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet az előbbi 

módosításokkal. 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen, 1 nem szavazattal, 3 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadni az 5. § módosítását, hogy az a.) pontban 8 ezer, a 

b) pontban 6 ezer forint szerepeljen. 

A Bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadni a rendelet 

5. § módosítását, hogy az a.) pontban 10 ezer, a b) pontban 8 ezer forint szerepeljen. 

A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet 5. § módosítását, hogy 

az a) pontban 9 ezer, a b) pontban 7 ezer forint szerepeljen. 

A Bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett, nem javasolja elfogadásra, hogy a rendelet 

7. §-ban a döntés a Humán Bizottság hatáskörében maradjon.  

A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a rendelet-tervezettel kapcsolatban van-e? Nem volt. 

Annyit változott az előterjesztéshez képest, hogy az 5. §-ban 9.000,- Ft és 7.000,- Ft lesz a két 

összeg. Aki ezzel a módosítással elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

1/2023.(I.23.) RENDELETE: 

 

egyes önkormányzati rendeletek módosításáról  

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

6.) A lakosság önszerveződő közösségeinek pénzügyi támogatásáról szóló 

21/2016.(XI.25.) önkormányzati rendelet módosítása  

(száma: 14/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a rendelet tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a rendelet tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen, 2 nem, 2 tartózkodás mellett nem 

javasolja elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat, vélemény?  
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Nagy Zsolt képviselő: Ahogy az kiderült egyik bizottság sem javasolja elfogadásra. Szerintem 

annyira megrágtuk ezt a témát a három bizottsági ülésen, hogy mindenre választ kaptunk, ezért 

elfogadásra javasolnám a rendelet tervezetet, ahogy az előterjesztésben áll. 

 

Horváth Éva polgármester: Én meg megerősítem, hogy így ezt a rendelet tervezetet nem 

tudom támogatni. Ha benne marad mindkét módosított tétel, akkor a (2) bekezdésnek nem sok 

értelme van, mert ott a működési költségek 80 %-ra való emelését nem tartom indokoltnak, 

illetve indokoltnak tartom, csak nem az idei működési költségekkel, hanem a tavalyival 

összehasonlítva. A (4a) bekezdéssel abszolút nem értek egyet, hogy teljesen kizárjuk a 

támogatásból a sportlétesítmény működési támogatását és mindent az önkormányzatra 

zúdítsunk rá, holott ezek a létesítmények nem csak a kötelező feladat ellátására szolgálnak, 

hanem sokkal többre.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Elmondtam a bizottsági üléseken is, és azért támogatom, 

mert a mai világban nincs annak realitása a rezsiárak változása mellett, hogy a régi támogatás 

összegekkel a PMTE-t fel lehetne tartani, hiszen nagyon megugrottak az árak. Rettenetesen sok 

fejlesztés volt, kb. 300 millió forint és veszélybe kerülnének a vállalások, a pályázati 

kötelezettségek. Nem reális, hogy azt gondoljuk, hogy nem segítjük a PMTE-t, meg a többi 

hasonló egyesületet. Ha akarjuk, hogy legyen és megmaradjanak a vívmányok, akkor most nem 

szabad hagyni, hogy tönkre menjen. A jegyző asszony átdolgozott javaslatát támogatom.  

 

Béni Norbert képviselő: A (2) bekezdést szeretném javasolni, hogy módosítsuk a régi típusúra, 

az 50 %-ra és az előző évre. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor nem fogadjátok el és a régi marad érvényben. Arra 

nem kell módosító indítvány.   

 

Béni Norbert képviselő: A (2) bekezdést viszont tudnám támogatni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt az előterjesztést el tudom fogadni. Elfogadható a 80 % 

és a (4a) is jó nekem, hogy a sportlétesítmények működtetési költéségeire a civil támogatási 

keretből támogatás nem nyújtható. Azt gondolom, hogy ez a saját objektuma, viselje az 

önkormányzat. Felmerül az a félelem, hogy akkor nem lesz akkora takarékossága. Ezt egy háttér 

megállapodással meg lehetne oldani, hogy bekorlátozzuk, hogy mennyi energiát fogyaszthat. 

Azt mondjuk, hogy a tavalyi fogyasztás x %-át fizetjük, vagy annyit fogyaszthat. Nem tudom, 

hogy ide be lehet-e tenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A feladatellátási szerződést kell úgy módosítani. Többfajta 

változat létezik. Az önkormányzat és a sportkör közötti megállapodás, majd törvényességi 

szempontból észrevételezem.  

 

Horváth Éva polgármester: Lehet, hogy a sporttörvény írja elő, de kötelező feladatokat 

ellátunk pl. orvosi rndelő, hogy ingyen átadjuk használatba a létesítményt és a használó fizeti a 

rezsit.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az egy vállalkozás, aki fizeti a rezsit. Ez egy egyesület. A 

kettőt nem lehet összehasonlítani. Azt is elmondtam a bizottsági ülésen, amikor ezt először 

felhoztad, hogy a vállalkozó ingyen kapja bérleti díj nélkül az épületet, kérhetne az 

önkormányzat bérleti díjat és akkor a vállalkozó jogosan jöhetne, hogy éljen már a Képviselő-

testület azzal a lehetőséggel, hogy neki az iparűzési adót engedje el. Így mindig ezért nem 



9 

 

engedte el a Képviselő-testület azoknak a vállalkozóknak az iparűzési adóját, mert ingyen és 

bérmentve használják a rendelőt, még a magánrendelésükre is. A rezsit meg fizetik, mert ők 

használják.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezek a sportlétesítmények nem csak a kötelező feladatot 

szolgálják ki. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ebben teljesen igazat adok neked polgármester asszony. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez nem olyan nagy baj.  

 

Horváth Éva polgármester: 3 milliós fűtésszámlája volt a Zsoltinak, úgy, hogy spórolt 

decemberben.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem kötelező, de a nem kötelező sportot is támogatni kell 

az önkormányzatnak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Vannak olyan dolgok, amik nem kötelezők, de úgy gondolja 

a település, hogy igenis fontos, áldozunk rá.  

 

Horváth Éva polgármester: És akkor a működtetési költségben benne van a takarítástól 

elkezdve minden. Ez van ide leírva. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez a szerződés része. Azon akkor kell vitatkozni, amikor azt 

a szerződést módosítjátok. Az egy polgárjogi szerződés, itt mindkét fél álláspontjának 

közeledni kell egymáshoz, ő is enged, az önkormányzat is enged ésszerű határokon belül. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Béni Norbert javaslata, hogy maradjon a régi működési költséges 

történet, a többit meg elfogadná. Az előterjesztést csak egészében nézhetjük. Ha egyiket nem 

módosítjuk, akkor a négy lábról három lábra áll és már billeg, az nem jó. Ezt így kell elfogadni.  

A másik, hogy szerintem is a feladatellátási szerződést kell úgy átgondoltan módosítani, és ezen 

ne most vitatkozzunk, hanem a következő testületi ülésre le fogom tenni a javaslataimat 

alátámasztva adatokkal.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a baj, hogy február 9-én költségvetési munkaanyag tárgyalás.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Pont azért nincs későn, mert ha február végén lenne, akkor lenne későn. 

Azt gondolom, hogy ez most elfogadható és a feladatellátási szerződést és a költségvetést a 9-i 

testületi ülésre hozom. 

 

Béni Norbert képviselő: A 80 % illetve az 50 % megtartása. Elmondtam bizottsági üléseken 

is, hogy néhányszor a Humán Bizottság ülésén előfordult, hogy úgymond a Humán Bizottság 

számára előnyben lévő egyesületeknél már szólni kellett, hogy ne lépjék át az 50 %-ot. Így, 

hogy 80 % lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: És az idei.  

 

Béni Norbert képviselő: Igen, és nem az lesz, hogy tavaly mennyi volt és annak a felét. Ha jól 

értem kalkulálnak egy idei működési költséget és annak leigényelhetik a 80 %-át. Eddig kicsit 
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megfogta őket, hogy a tavalyi alapján volt az 50 %. Idén akármekkora működési költséget 

generálnak, annak igényelhetik a 80 %-át.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Humán Bizottság meg eldönti, hogy mennyit ad.  

 

Béni Norbert képviselő: Továbbra is mondom, hogy vannak előnyben lévő egyesületek, 

valamelyik meg visszaszorul. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Viszont ott a korlát. Ha megkapja a működési támogatás 80 %-át és 

nem tartja be, akkor ki kell mutatni neki a pénzforgalmi jelentésén, akkor vissza kell fizetni a 

támogatást. Ezzel fogod. A Humán Bizottság igenis tartsa be a rendeletet és figyelje, hogy 

mennyit adhat. Ne akkor derüljenek ki ezek a dolgok.  

 

Béni Norbert képviselő: Néhány napirenddel később lesz a beszámoló a civil szervezetek 

támogatásáról, nem sok visszafizetni valót láttam benne.  

A másik, ha leigényli az egyesület a 80 %-ot és nem használja el, akkor visszafizeti, de a másik 

attól még nem tudja igényelni. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igényelni tudja, csak nem biztos, hogy megkapja.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igényelni tudja. Az igénylésnél most nagyon nagy 

felelőssége van a civil szervezeteknek, hogy hogyan fogja összeállítani a pályázati anyagukat. 

Ezzel nekik mindenféleképpen számolni kell. A régiekben hiába keresed a visszafizetési 

kötelezettséget, mert ott nem volt ilyen. Volt olyan, aki nem teljesítette és ki is esett a következő 

évi pályázatból. Ezek ugyanúgy vannak, hogy akkor ki fog esni. Ez a visszafizetési 

kötelezettség teljesen új szabály.  

Az, hogy megnőttek a működési költségek.  

 

Horváth Éva polgármester: Milyen működési költségek nőttek meg olyan mértékben?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az utazás például. 

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly ugyanennyi volt a benzinár.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Tavaly, amikor a pályázatot beadták, nem volt 

ugyanennyi a benzinár és nem is tudták kihasználni, nem tudtak elmenni az egyesületek azokra 

a programokra, amikre akartak, mert nem tudták kifizetni a költséget, mert nem volt nekik 

annyi.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az előző évhez képest számoltak, amikor mennyi volt az üzemanyag? 

 

Horváth Éva polgármester: Jó, de a tavalyi működési költségekről tudnak adni egy 

elszámolást… 

 

Nagy Zsolt képviselő: És annak alapján lőjje be a költségvetését. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A tavalyi működési költségének az 50 %-ával az idén mit 

fog tudni kezdeni? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Semmit.  
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Horváth Éva polgármester: Nem fogjuk tudni felemelni a civil támogatási keretet. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem is kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Csökkenteni kell, ha ezt a testület megszavazza.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem muszáj csökkenteni, csak te gondolod így.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezzel a korláttal, amit ide befogalmaztunk a rendeletbe, 

mindenkinek tudnia kell, hogy mit csinál. Az önkormányzat összeállít egy költségvetést, 

ugyanúgy össze kell állítani az egyesületnek is egy költségvetést. Tudnia kell, hogy ebből 

nekem ennyi a működési költségem, és ha azzal valami ilyen gondom van, hogy elhasználtam, 

mert túlméreteztem magam, de nem tudok róla elszámolni, akkor bizony vissza kell fizetni.   

A bizottság amikor osztja a pénzt, úgyszintén előtte van a rendelet és ebben igaza van 

képviselőúrnak, hogy vannak egyenlők és egyenlőbbek, nem szokták mindenkinél megadni az 

50 %-ot. Az, hogy ide van írva a 80 %, az nem azt nem jelenti, hogy azt meg kell adni. A 

bizottság is számolhat, megnézheti a költségvetést, hogy ez túlzott, ennek visszafizetése fog 

keletkezni. Nem kötelező ezt megadni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Azt szeretném megkérni, hogy a lehetőséget és a bizalmat 

kapja meg a Humán Bizottság. Úgy tűnik az egész, hogy mi elpacsáljuk és a kedvenceknek 

odaadjuk, miközben nem így van. Mindenki kap. Arra mindig figyelünk, hogy mindenki 

kapjon. Ha valaki úgy érzi, hogy nem kapja meg azt a maximumot, amit kért, mert vagy nincs 

rá lehetőség, vagy úgy érzi a bizottság, hogy talán túlzott volt az igény, az egy valós dolog. Ezt 

felvállaljuk. A rendeletmódosítást el tudom fogadni. Azt mondom, hogy a 80 % adható, nem 

kell kimaxolni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Fontos elmondani a Humán Bizottság védelmében, hogy 

minden évben jóval nagyobb igény érkezik be. Aki ismeri a pályázati lehetőségeket, tudja, hogy 

évente kétszer lehet pályázni. Soha egyetlenegy szervezet sem kapta meg a maximum összeget, 

amit kért. Olyan volt, hogy nem használta fel és nem számolt el, két évig nem is pályázhatott. 

Nem egy, hanem kettő ilyen eset volt.  

Úgy gondolom, hogy akiket oda beválasztottak, megbízták azzal a bizalommal, hogy 

dönthetnek ebben az ügyben. Soha extra panasz nem történt abban az ügyben, hogy el lettek 

volna nyomva.  

 

Horváth Éva polgármester: Szavazunk! Aki az 1. § (1) bekezdéssel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a rendelet-tervezet 1. § (1) 

bekezdését. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az 1. § (2) bekezdéssel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a rendelet-tervezet 1. § (2) 

bekezdését. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

2/2023.(I.23.) RENDELETE: 

 

a lakosság önszerveződő közösségeinek pénzügyi támogatásáról szóló 

21/2016.(XI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról  

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

 

7.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 5/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

286/2022.(X.27.), 314/2022.(XI.24.), 316/2022.(XI.24.), 

325/2022.(XII.15.), 329/2022.(XII.15.), 331/2022.(XII.15.), 

333/2022.(XII.15.), 334/2022.(XII.15.), 335/2022.(XII.15.), 

336/2022.(XII.15.),            337/2022.(XII.15.),              338/2022.(XII.15.). 
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8.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: December közepén találkoztunk utoljára.  

A víziközművek integrációja lenne az első témám. 

2023. január 3-án minden képviselőnek és bizottsági tagnak kiküldtem a Bakonykarszt levelét 

és megállapodás tervezetet, azzal a kéréssel, hogy a kérdéseket tegyétek fel. A mai napig senki 

nem tett fel kérdéseket. 

11-én a Bakonykarsztnak elküldtem egy kérdéssort a megállapodással kapcsolatban, választ 

még nem kaptam. Nyilván a Bakonykarszt ezeket gyűjti össze és a kérdéssorral megy a 

víziközmű társasághoz egyeztetni.   

Februárban mindenféleképpen döntenünk kell erről, de nem tudom, hogy tudjuk összehozni. 

Előtte mindenképpen lesz egy közgyűlés, aminek az időpontját nem ismerjük.  

 

Következő téma a Liszt Ferenc utca 5. Társasház. A cölöpözés karácsonyig elkészült. 

Elkészültek a szerkezetmegerősítési tervek az épületen belül, amelyről van kivitelezői árajánlat 

is. Január 23-án, hétfőn lesz a társasház közgyűlése, ahol döntenek erről az árajánlatról. 

Ugyanolyan nagyságú, mint a cölöpözés. Ha dönt a társasház, akkor a szerződés megköthető és 

a kivitelező fel tud vonulni azonnal.  

A múlt héten geodéták jöttek és mérési ellenőrző pontokat helyeztek el a két szomszédos 

épületen, amivel tudják az épület mozgását bemérni. Egy hónap múlva lesz a következő 

ellenőrző mérés.  

Jött egy lakossági bejelentés, hogy süllyed a járda az épületnél. Igen, süllyed a járda, de ez 

természetes folyamat, ezt a kivitelező helyreállítja majd.  

 

A Kormány döntött a Balaton térségi ivóvíz fejlesztési projektről. Hivatalosan az a neve, hogy 

„Balaton térsége ivóvízellátásának modernizációja, a Balaton vízmérlegének komplex javítása 

új vízbázisra és megújuló energiaforrásokra alapozva.” 

Ez magyarán azt jelenti, hogy odavisznek a Balaton mellé ivóvizet. Az egyik pont, ahonnan 

viszik, az Kincsesbánya, a másik a déli oldal.  

Tavaly novemberben megkeresett minket a tervező, Főmterv, aki a Kincsesbánya-Balatonfűzfő 

szakasz tervezésével van megbízva. Elküldött egy előzetes nyomvonalat, hogy jut le Fűzfőig 

Kincsesről a vezeték. Nem volt egyértelmű, ezért kértünk egy egyeztetést. Január 10-én a 

hivatalban volt egy egyeztetés. Kettő darab 800-as nyomóvezeték indulna Kincsesről le. Ez a 

nyomvonal Palotáig majdnem az, mint a régi DRV két 600-as nyomvonala. A lényeg, hogy 

Pétfürdőn önkormányzati területeket is érint, ami főleg zöldfelület. Ami nem zöldfelület lett 

volna, azt megkérdőjeleztük, mert keményen érintette volna a hivatal melletti közművel 

telerakott parkolórészt, meg a leendő garázssort, meg volt még egy-két problémás hely, amit 

megkérdőjeleztünk, hogy nem lehet-e még arrébb rakni. Zöldterületi sajtolást javasoltak. Ezt 

vizsgálják, hogy lehet-e. A legtöbb terület, ahol menni fog ez a vezeték, a Nitrogénművek 

tulajdona. Ott lesz nagy csata, hogy a Nitrogén hozzájárul-e. Nem a gyár, hanem a földterülete. 

A Nitrogén elsősorban a 20 kV-os kábelüket félti, de azt nem érinti. 

 

Kisebb munkák: 

A régi Hivatali épületből kijövő szennyvízvezeték javítása elkészült. 

A település 10 különböző helyszínén kopott KRESZ táblák újramatricázása megtörtént.  

A Liszt Ferenc utca 46. számú épület előtti fatuskót a Pétkomm Kft. elszállította. 
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A Hősök tere 13. számú épület előtti fekvőrendőr felújítása megtörtént.  

A Berhidai út víztározó előtti víznyelőrács tisztítása megtörtént.  

A Tó zsilip fedlapjának helyreállítása megtörtént. 

A Berhidai út 20. számú épület leszakadt útpadka javítása megtörtént. 

A Berhidai út 84-86. számú épület előtt zöldhulladék elszállítása megtörtént.  

Kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A tisztesség jegyében annyit elmondanék, hogy küldtél ki 

kérdésekre lehetőségeket. Viszont voltak képviselők, akik személyesen megjelentek és 

megkérdezték. Azt mondtad, hogy senki nem kérdezett. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, mert hozzám jött a levél, hogy én továbbítsam a 

Bakonykarsztnak a kérdéseket. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Voltak ott képviselők, akik megkérdezték, amit akartak. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor nem lesz meglepetés az előterjesztés, mert mindenki 

tisztában van mindennel. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Pozitívan kilendültem belőle, másként akartam dönteni. Volt 

értelme elmenni.  

 

 

9.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, közalkalmazottainak, 

munkavállalóinak 2023. évi illetményére (száma: 12/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 2. számú határozati 

javaslatot. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 3. számú határozati 

javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az 1. számú határozati javaslatot.  

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 2. számú 

határozati javaslatot.  

A Bizottság 4 igen, szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 3. számú 

határozati javaslatot.  
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Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? Jegyző asszony 

kiegészíteni való van-e? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén egy számítási hiba 

kiderült. Valóban rossz, amit a képviselő úr említett. 1.820,- Ft többletet jelent az óvoda 

esetében.  

Az 1. számú határozati javaslatról beszélek. Tegnap is említettem a bizottsági ülésen, hogy ezek 

elvek. Minden intézménynél ott van a havi bértömeg. Erre mérget ne merjetek venni, mert 

ilyenek előfordulhatnak. Minden benne van a szöveges részben. Ezt a havi bértömeget tegyük 

zárójelbe, ami azt jelenti, hogy itt az óvodánál már 1.820,- forinttal több lesz. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor vegyük ki.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akár ki is vehetjük, nincs értelme az összesen számnak. 

Láttátok a táblázatot, annak megfelelően alakulnak a bérek. A táblázat nem része az 

előterjesztésnek.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy húzzuk ki az összeget.  

 

Béni Norbert képviselő: Kivehetjük, mert a tavalyi tábla és az idei tábla között is 150 ezres 

eltérés volt 1-2 lapon. Kicsit meg is lepett a dolog.  

 

Horváth Éva polgármester: Év közben lehetnek változások. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kétszer hoztam vissza a határozatot módosításra, mert a két 

ülés között derült ki, hogy valami kimaradt, vagy rosszul számoltunk. Az elvet kellene 

elfogadni. Akkor a havi bértömeg nem része a határozatnak.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: Közösségi Ház alapfokú végzettség, 4 órás. Rájuk nem vonatkozik 

semmilyen minimálbér, bérminimum? Mert ugyanannyi a fizetésük tavaly és idén is. Nem 

kellett volna emelkednie? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Felette vannak a minimálbéren. A Közösségi Háznál eleve 

differenciált béremelést javasoltunk. Intézményvezető asszony eldönti, hogy mennyit fog 

rátenni a fizetésére.  

 

Béni Norbert képviselő: Szeretném kérni, hogy a differenciáltat fixáljuk le. Megnéztem a 

differenciálást és eléggé érdekesen jött ki mindkét intézménynél.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt nem értem.  

 

Béni Norbert képviselő: A differenciált béreket néztem meg, hogy mennyi lett és eléggé nagy 

a szórás.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez az intézményvezető lehetősége. A másik 

intézményvezető nevében nem nyilatkozom. A sajátomnál tudok nyilatkozni. Ebben a 

differenciáltban nekem bent vannak a felsőfokúak és középfokúak egaránt. Ahogy írtam az 

előterjesztésben is a köztisztviselői törvény nem egy egzaktul megállapítható béreket tartalmaz. 



16 

 

Négyféleképpen adható kiegészítés nálunk. Ebben az előterjesztésben mind a négyféle elem 

bent van. A negyedik elemmel, a személyi illetménnyel, tudom a középfokú dolgozónak a bérét 

olyan szintre felhozni, mint egy másik intézményben, ami ott megy a garantált bérminimum 

emelésével. A differenciális szerintem szükséges.  

A felsőfokú végzettségűeknél az összecsúszások és a minősítés miatt. Nálunk kötelező 

félévente a teljesítményértékelés. Az év végén minősítés van. A minősítés alapján az 

alapilletmény 50 %-áig differenciálhatok. Most kértem a felsőfokúaknak + 15 % 

illetménykiegészítést, és azon kívül csak a differenciálás van. Felsőfokú dolgozónál senkinél 

nincs személyi illetmény. Ott tudok a differenciálással „játszani”. Az meg az én hatásköröm. 

Nem a Képviselő-testületé, hogy eldöntse, hogy melyik dolgozónak mennyi bért adok.   

 

Béni Norbert képviselő: Az rendben van, és a nulla? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Olyan nincs. Nálunk biztos, hogy nincs.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor úgy fogalmazok, hogy a nagyon alacsony és a több 10 ezer 

forint közötti? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mondjál sort légy szíves.  

 

Béni Norbert képviselő: A tavalyi rossz táblából tudtam előszedni az adatokat és ahhoz 

viszonyítani az idei táblát.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A tavalyi táblával ne foglalkozz.  

 

Béni Norbert képviselő: Meg sem jelennek sehol ezek a differenciáltak, csak egyszerűen 

odacsöppen az eredményhez.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De a mostaniban megjelennek a differenciáltak, vagyis nem, 

mert nektek üres az a rész. 

 

Béni Norbert képviselő: A végösszegben bent van. Igen, a tegnapi mondata nyert értelmet, 

hogy még titkosabb táblát néz jegyző asszony, mint, amit mi.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nekem rajta vannak a nevek, tudom, hogy kiről beszélünk. 

 

Béni Norbert képviselő: 24-es és 28-as sor. Nekem 30 és 100 Ft jött ki. Erre mondtam, hogy 

nagyon alacsony.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A 24-es sor egy viszonylag új dolgozó. Neki 2022. évben az 

illetménye volt 323.440,- Ft, most február 28-ig a garantált bérminimummal való kiegészítéssel 

a jogszabály alapján járó képzettségi pótlékával és a számolt bérkiegészítéssel 359.840,- Ft a 

fizetése.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez a dolgozó nem ugyanaz a dolgozó, aki tavaly kapott fizetést. A 

tavalyi fizetése 323.410,- Ft. Ebben elvileg bent van a differenciálás, az 30,- Ft. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Neki nem volt tavaly differenciálva.  

A 28-as ugyanez.  
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Béni Norbert képviselő: A 400 ezer forinttal emelt differenciált összeg. Tavaly 600 ezer forint 

volt a differenciálásra szánt összeg, most 1.072 ezer forint. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A tavalyit is lecsökkentettétek. Tavaly nem volt akkora a 

garantált bérminimum növekedése, mint amekkora ugrás volt az idén, tavaly tudtam a 

csökkentett pénzzel úgy gazdálkodni, hogy viszonylag szép bérek alakultak. Akármennyire 

nem tetszik a béreket a többi intézményhez képest is viszonyítom. Ahhoz képest az idén sajnos 

sokkal több esetben kell élnem a személyi illetménnyel a középfokú dolgozóknál, mert nem 

tudom nekik azt a fizetésemelést meghagyni, ami eddig volt.  

 

Béni Norbert képviselő: Elég nagy lett a szórás. A Közösségi Háznál 6 % differenciált 

ráadásul, itt meg 19 % átlag differenciálással együtt. Ez változhat, mert akár kijöhet 22 % is.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Persze.  

 

Béni Norbert képviselő: A két intézmény között. A többi intézményünknél az átlag 10-12 %.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Áh. Nem gondolnám.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerintem így az intézményeket nem szabad 

összehasonlítani. Különböző intézményeknél különbözőek az állami alapok, más pénzeket 

kapnak. Rettenetes eltérések vannak például a Gondozási Központ bizonyos pozícióiban. 

Átlagosan elmondhatjuk, hogy szerintem nem volt túlzó, de azért próbált adni a településen 

dolgozóknak bérkiegészítést. Nem kell összehasonlítani intézményeket, mert gyakorlatilag 

lehetetlen. Egy szociális dolgozó, egy óvodai dolgozó, egy bölcsődei dolgozó, egy 

közalkalmazott. Nem szabad összehasonlítani, mert akkor 10 évig dolgozhatnánk egy igazságos 

rendszeren, de akkor sem lesz az, mert nem lehet az.    

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annyit a Közösségi Házhoz, hogy ott a dolgozók átlag 

életkora jóval-jóval alacsonyabb, mint az összes többi intézménynél. Az Óvodánál és a 

Hivatalnál van a legmagasabb átlag életkor, ők vannak legközelebb a nyugdíjhoz.  

Egyébként elmondom neked, hogy a differenciált %-ok csak a felsőfokúaknál van %-osban. 

Megmondom őszintén, hogy magamnak adtam 10 %-ot, ez a legkevesebb, ettől kevesebb nincs. 

A legmagasabb % 32, azon belül a 13, 23, 18 stb. A személyi illetménynél meg nem számoltam 

%-ot, hanem egységesen azt mondtam, hogy ami kijött a végén, arra 30 ezer forint. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt tegyük hozzá, hogy amikor tavaly a differenciálásról 

beszéltünk, az volt a kérés, hogy azoknak az embereknek tudjunk adni – és azért volt ez a 

keretösszeg – akik nehezen pótolhatóak, nagyon szükség van rájuk, nem úgy van, hogy holnap 

leakasztok egy olyan szakembert. Ahhoz képest kaptál 600 ezer forintot „játszani”.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ahhoz képest ez az idén annyiból nem igaz, hogy ezzel 

inkább a felsőfokúakat érinti a differenciálás, és akinek nagyon magas a %-a, arra most is igaz 

a dolog, a többieknél meg nagyon kevés a fizetésük és teljesen összecsúszott a középfokúak 

fizetésével. Nálunk a felsőfokú végzettségű dolgozókat semmilyen módon nem érinti a 

garantált bérminimum emelés.   

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? 
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Molnár Gyula László képviselő: Lenne egy javaslatom. Gondolkodtam a garantált kétheti 

jutalmon, hogy nem garantált, hanem az is feltételes. Szeretném javasolni, és kérem, hogy 

szavazzunk róla, hogyha már úgyis feltételes, akkor maradjon meg az egy havi. Ha tudunk adni, 

akkor adjunk, ha meg nem tudunk, akkor meg mindegy, hogy kéthetit, vagy egy havit nem 

adunk.   

 

Horváth Éva polgármester: Mint javaslattevő a költségvetésbe a félhavit fogom beállítani. A 

másik meg, hogy 13 millió forint a félhavi keret.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ugyanakkor azt is elmondhatnád, hogy vannak olyan 

területei a dolgozóknak, akiket érint, akiknek a bérét már nem mi fogjuk fizetni és az is elég 

magas, pl. a védőnők. Kérem, hogy szavazzunk az egy haviról feltételesen. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a költségvetésbe 1 havi jutalmat 

irányozzunk elő, kérem, szavazzon! 

 

Molnár Gyula László képviselő: Feltételesen.  

 

Horváth Éva polgármester: Nincs olyan, hogy feltételesen. Ennyit irányozzunk elő. Ha a 

költségvetési rendeletben benne van, akkor benne van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A feltételesség ott fog előjönni, hogy novemberben vagy 

előbb úgy látja polgármester asszony, és akkor döntötök. Akkor ki lehet venni a felét, de ki 

lehet venni az egészet.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Ha én azt mondom, hogy a felét irányozzuk elő… 

szeptemberben, októberben még mindig mondhatjátok, hogy van pénzünk, emeljük meg a 

jutalomkeretet. Ne az, hogy beállítjuk a sokat, mert abból senki semmit nem fog visszavonni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Miért nem? Volt már olyan, hogy visszavontuk, meg nem 

adtunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Jutalmat nem vontatok vissza.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Volt már olyan a pandémia alatt.  

 

Horváth Éva polgármester: Csak mondjuk a polgármesterét. Ez most szóba sem került és nem 

is foglalkozom vele.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mindenféleképpen a polgármester asszonyt tudom 

támogatni. A félhavinál bízhatunk benne, hogy tudjuk adni a dolgozónak. A kicsi fixnek jobban 

örülnek, mint egy lehetséges nagyobbnak, ami nem biztos.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A kicsi sem fix.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: De fixebb.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Semmivel nem fixebb.  
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Horváth Éva polgármester: A költségvetésbe beállítjuk, akkor az benne van a 

költségvetésben.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Eldöntjük, hogy kifizetjük vagy nem. Régen fizettek 

júniusban és novemberben, aztán bejött a pandémia, nem tudtunk fizetni.  

 

Horváth Éva polgármester: Mert így tettük bele a rendeletbe. Aki egyetért, hogy egy havi 

jutalmat irányozzunk elő a költségvetés tervezésénél, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen és 4 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

7/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Molnár Gyula László képviselő javaslatát, mely szerint az 

önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott hívatásrendek 2023. 

évi jutalom kerete a havi bértömeg összege legyen. 
 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az 1. számú határozati javaslatot úgy, hogy a havi bértömegek nem szerepelnek 

benne, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

8/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott  

a) köztisztviselők részére a Magyarország 2023. évi központi 

költségvetéséről szóló 2022. évi XXV. törvény (a továbbiakban: Kötv.) 

65. § (6) bekezdésében foglalt lehetőséggel élve 2023. évre a 

köztisztviselői illetményalapot 61.000.- Ft-ban állapítja meg. A 2017-ben 

bevezetett képzettségi pótlék fedezetére a költségvetés személyi juttatások 

előirányzatán belül – az illetményalap emelést is figyelembe véve – 2023. 

évben is fedezetet biztosít,  

b) egységesen valamennyi felsőfokú végzettségű köztisztviselő részére a 

közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 

(továbbiakban Kttv.) 234. § (3) bekezdés b) pontja alapján az 

alapilletmények 15 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

c) egységesen valamennyi középfokú végzettségű köztisztviselő részére a 

Kttv. 234. § (4) bekezdésében foglaltak alkalmazásával az alapilletmények 

20 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

https://uj.jogtar.hu/
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d) a köztisztviselők minősítése alapján a Kttv. 234/A. §-a szerinti 

alapilletmény-eltérítés, a Kttv. 235. § (1) bekezdése szerinti személyi 

illetmény megállapításához, valamint a Kttv. 241. § (1) bekezdése 

alkalmazásával az ügykezelő illetményére 1.072.028.- Ft bértömegre  

fedezetet biztosít.  

 

2.) Az önkormányzat és intézményei által foglalkoztatott 

közalkalmazottak fenntartó által garantált illetményemelésének mértékét 

2023. évre a Kötv. 7. melléklete szerint számított garantált illetmény %-

ában az alábbiak szerint biztosítja: 

2.1.) Pétfürdői Gondozási Központ: 

2.1.1.) az alapfokú végzettséggel rendelkező közalkalmazottak esetében az 

önkormányzati bérkiegészítés mértéke 32 %, 

2.1.2.) a középfokú végzettségű közalkalmazottak esetében az 

önkormányzati bérkiegészítés mértéke 35 %, 

2.1.3.) a 2.1.1.)-2.1.2.) pontokban foglaltaktól eltérően a felsőfokú 

végzettségű közalkalmazottak esetében a garantált bérminimum 10 %-

ának, a magasabb vezető állású intézményvezető esetében 12 %-ának 

megfelelő mértékű fenntartó által garantált illetményemelést biztosít.  

 

2.2.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda: 

2.2.1.) a felsőfokú végzettségű közalkalmazottak (óvodapedagógusok) 

esetében a garantált bérminimum 20 %-ának, 

2.2.2.) a nevelést, oktatást közvetlenül segítő (továbbiakban: NOKS) 

illetménykiegészítésben részesülő közalkalmazottak esetében fenntartói 

illetménykiegészítésként főiskolai végzettség esetében az illetményalap 45 

%-ának és a NOKS különbözetének, középfokú végzettség esetében az 

illetményalap 60 %-ának és a NOKS különbözetének megfelelő mértékű 

fenntartó által garantált illetményt biztosít.  

 

2.3.) Közösségi Ház és Könyvtár: 

A kulturális ágazat munkavállalói részére az intézmény 2023. január 1-én 

érvényes alapbértömegének 6 %-os emelését biztosítja a munkavállalók 

bérének differenciált növelésére. A 6 %-os illetménynövekedést az 

intézményvezető részére is biztosítja. Havi bértömeg: 4.324.550.- Ft. 

 

2.4.) Önkormányzat:  

2.4.1.) Iskolai étkeztetés 

2.4.1.1.) az alapfokú végzettséggel rendelkező közalkalmazottak esetében 

az önkormányzati bérkiegészítés mértéke 38 %, 

2.4.1.2.) a középfokú végzettségű közalkalmazottak esetében az 

önkormányzati bérkiegészítés mértéke 60 % 

 

2.4.2.) Háziorvosi alapellátás 

A munkavállaló részére az alapilletmény 6 %-ának megfelelő mértékű 

fenntartó által garantált illetményemelést biztosít.  

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegye 

figyelembe. 
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Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős:     Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott köztisztviselők, 

közalkalmazottak, egészségügyi szolgálati jogviszonyban állók és 

munkavállalók  

 

a) 2023. évi jutalmazásának céljából a 2023. évi költségvetés személyi 

juttatás kiadási előirányzatán belül a jutalmazásra felhasználható 

keretként valamennyi intézmény esetében az intézmény 2023. 

március 1-én érvényes rendszeres havi bértömegének 50 %-át 

biztosítja.  

b) cafetéria juttatásának céljából – a Magyarország 2023. évi központi 

költségvetéséről szóló 2022. évi XXV. törvény 65. § (4) bekezdésében 

előírt korlátra figyelemmel – 2023. évben egységesen nettó 240 ezer 

Ft/fő/év mértékű cafetériakeret alkalmazásához szükséges pénzügyi 

fedezetet biztosít. A polgármester is a nettó 240 ezer Ft összegű 

cafetéria keretre jogosult. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegyék 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős:  Szabóné Czifra Melinda jegyző 

    Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

 

Aki elfogadja az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 83/A. § (1) 

bekezdésében biztosított jogkörében eljárva Csincsiné Koltay Gabriella 

8105 Pétfürdő, Juhász Gyula 4. szám alatti lakos Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzata által működtetett iskolai konyhák és ebédlők gondnoki 

feladatok ellátására, 5243 FEOR számú gondnok munkakörre vonatkozó 

kinevezését 2023. január 1. napjától a 3611 FEOR számú pénztáros 

munkakörrel kiegészíti. 

 

Illetményét a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 

törvény (továbbiakban: Kjt.) 61. §-a, 66.§ (2) bekezdés a) pontja 

alkalmazásával, Magyarország 2023. évi központi költségvetéséről 

szóló 2022. évi XXV. törvény 7. melléklete szerinti bértábla és 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a 2023. 

évi átmeneti gazdálkodásról szóló 12/2022. (XII.16.) önkormányzati 

rendelete alapján bruttó 371 073,- Ft-ban állapítja meg. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy  

a) egyéb munkáltatói jogkörében eljárva közalkalmazott kinevezés 

módosítási okmányainak elkészítéséről gondoskodjon, 

b) a 2023. évi költségvetési rendelet előkészítésekor a határozatban 

foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő a) pontra: 2023. január 30. 

                b) pontra: 2023. évi költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

10.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának 

önkormányzati véleményezése (száma: 1/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

11/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Veszprém 

Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatal Hivatalvezetője által 

2022. november 30-án véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező 

felvételt biztosító Horváth István Általános Iskola felvételi 

körzethatárának megállapítására vonatkozó tervezettel – amelyben a 

Horváth István Általános Iskola kötelező felvételi körzete Pétfürdő 

település közigazgatási területe – egyetért. 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2023. január 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

11.) A Képviselő-testület 2023. évi tavaszi-nyári munkaterve (száma: 2/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

12/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a  

 

Képviselő-testület 2023. évi tavaszi-nyári munkatervét 

 

e határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjék figyelemmel. 
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Határidő: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

  intézményvezetők 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

12.) Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének megállapítása (száma: 3/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bölcsőde 

(Pétfürdő, Iskola u. 10.) nyári nyitvatartási rendjét az alábbiak szerint 

hagyja jóvá: 

 

„A Bölcsőde 2023. június 1. és 2023. augusztus 31. közötti 

munkanapokon az alábbiak szerint tart nyitva: 

június 1. és augusztus 13. között: 5.30 órától 16.00 óráig; 

augusztus 14. és augusztus 27. között: nyári karbantartási munkálatok 

miatt zárva; 

augusztus 28. és augusztus 31. között: 5.30 órától 16.00 óráig.” 

 

Felhívja az intézményvezetőt, hogy a Bölcsőde nyári nyitvatartási 

rendjéről az érintetteket írásban tájékoztassa és azzal egyidejűleg 

valamennyi ellátott gyermek szülőjét nyilatkoztassa a bölcsődei szünet 

idejére vonatkozó esetleges gondozási igényéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről haladéktalanul tájékoztassa a polgármestert..  

Amennyiben az ellátást igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 41. § (1)-(2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek szerepel, azaz akiknek szülei, 

törvényes képviselői munkavégzésük – ideértve a gyermekgondozási díj, 

a gyermekgondozást segítő ellátás és a gyermeknevelési támogatás 

folyósítása melletti munkavégzést is –, munkaerő-piaci részvételt 

elősegítő programban, képzésben való részvételük, nappali rendszerű 
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iskolai oktatásban, a nappali oktatás munkarendje szerint szervezett 

felnőttoktatásban, felsőoktatási intézményben nappali képzésben való 

részvételük, betegségük vagy egyéb ok (a gyermeknek fejlődése 

érdekében állandó napközbeni ellátásra van szüksége, a gyermeket 

egyedülálló vagy időskorú személy neveli, a gyermek szülője, törvényes 

képviselője szociális helyzete miatt az ellátásáról nem tud gondoskodni) 

miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni,  a bölcsőde zárva 

tartása alatti alternatív napközbeni ellátás megszervezéséről a 

gyermekjóléti alapellátás keretében gondoskodni kell. 

 

Határidő: a szülők tájékoztatására és nyilatkoztatására: 2023. február 28. 

                  a polgármester tájékoztatására: 2023. március 10. 

Felelős:    Plank Alexandra intézményvezető 

 

 

13.) Óvoda 2023. évi nyitvatartási idejének megállapítása (száma: 10/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

14/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) 

pontjában biztosított jogkörében eljárva - a „Panelkuckó” Napközi 

Otthonos Óvoda (Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 17.) 2023. évi nyitvatartási 

idejét az alábbiak szerint határozza meg: 

 

„Az Óvoda 2023. január 1. és 2023. december 31. közötti 

munkanapokon az alábbiak szerint tart nyitva: 

január 2. és augusztus 13. között: 5.30 órától 16.30 óráig; 

augusztus 14. és augusztus 27. között: nyári karbantartási 

munkálatok miatt zárva; 

augusztus 28. és december 20. között: 5.30 órától 16.30 óráig 

december 21. és 2024. január 01. között: zárva” 

 

Felhívja az intézményvezetőt, hogy mind a nyári, mind a téli zárvatartás 

miatt valamennyi napközbeni ellátást igénybe vevő gyermek szülőjét 
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nyilatkoztassa a gyermekfelügyelet iránti igényéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről haladéktalanul tájékoztassa a polgármestert.. 

 

Amennyiben az ellátást igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (1) (2) 

bekezdésének hatálya alá tartozó gyermek szerepel, azaz akiknek szülei, 

törvényes képviselői munkavégzésük - ideértve a gyermekgondozási díj, a 

gyermekgondozást segítő ellátás és a gyermeknevelési támogatás 

folyósítása melletti munkavégzést is -, munkaerő-piaci részvételt elősegítő 

programban, képzésben való részvételük, nappali rendszerű iskolai 

oktatásban, a nappali oktatás munkarendje szerint szervezett 

felnőttoktatásban, felsőoktatási intézményben nappali képzésben való 

részvételük, betegségük vagy egyéb ok (a gyermeknek fejlődése 

érdekében állandó napközbeni ellátásra van szüksége, a gyermeket 

egyedülálló vagy időskorú személy neveli, a gyermek szülője, törvényes 

képviselője szociális helyzete miatt az ellátásáról nem tud gondoskodni) 

miatt napközbeni ellátásukról nem tudnak gondoskodni,  az óvoda zárva 

tartása alatti alternatív napközbeni ellátás megszervezéséről a 

gyermekjóléti alapellátás keretében gondoskodni kell. 

 

Határidő: a) a nyitvatartás közzétételére az óvoda hirdetőtábláján:  

                      2023. február 6. 

                  b) a nyitvatartás közzétételére a helyi televízió képújságjában  

                      és az önkormányzati honlapon: 2022. február 6. 

                 c) a szülők tájékoztatására és nyilatkoztatására:  

                      2023. február 28. és 2023. október 28. 

                  d) a polgármester tájékoztatására:  

                      2023. március 10. és 2023. november 10. 

                  e) igény esetén az alternatív napközbeni ellátás módjára  

                      vonatkozó javaslat előterjesztésére:  

                      2023. március havi testületi ülés és a  

          2023. november havi ülés 

                                                             

Felelős:    a), és c-d) pontra: Némethné Tolnai Mónika óvodavezető 

                b) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 e) pontra: Horváth Éva polgármester és 

                                  Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője 

 

 

14.) Igazgatási szünet elrendelése (száma: 4/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

15/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatalban igazgatási szünetet rendel el az alábbi 

időszakokra vonatkozóan:  

 

a) a nyári időszakban: 2023. július 17-tól augusztus 20-ig, 

b) a téli időszakra: 2023. december 25-től 2024. január 7-ig. 

 

Határidő: helyi médiában történő közzétételre: 2023. március 31. 

                  a lakosság hirdetményi úton történő értesítésére:  

                  a): 2023. július 1. 

      b): 2023. december 1. 

 

 

15.) 2023. évi Rendezvénynaptár (száma: 8/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

16/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. évi 

Rendezvénynaptárát e határozat mellékleteként elfogadja.  

Egyúttal felkéri a polgármestert, hogy a rendezvénynaptárt juttassa el a 

civil szervezeteknek és intézményeknek annak érdekében, hogy 

eseménynaptárukat össze tudják állítani.   
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Felkéri a Közösségi Ház és Könyvtár igazgatóját, hogy a civil szervezetek 

javaslatai alapján az Eseménynaptárt készítse el, és annak a helyi 

médiában a Rendezvénynaptárral együtt történő közzétételéről 

gondoskodjon. 

 

Határidő:  a) a határozat megküldésére: 2023. február 3. 

                    b) eseménynaptár: 2022. február 28. 

Felelős: a) pontra: Horváth Éva polgármester 

               b) pontra: Angeli Katalin intézményvezető 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

 

16.) Beszámoló a civil szervezetek 2022. évi támogatásáról (száma: 9/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

17/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a civil 

szervezetek 2022. évi támogatásáról szóló beszámolót elfogadja. 

 

A Humán Bizottság hatáskörébe tartozó 2022. évi támogatási keret 

156.020,- Ft összegű előirányzat maradványának felhasználásáról a 

Képviselő-testület a 2023. évi költségvetés elfogadásakor dönt. 

 

Határidő: a 2023. évi költségvetést tárgyaló testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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17.) Településfásítási Program 2023. (száma: 17/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 16.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? 

 

Béni Norbert képviselő: Jól olvastam, hogy csak az ősziben indulunk? 

 

Horváth Éva polgármester: A tavasziban már nem tudunk. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Úgyis ősszel kell fát ültetni.  

 

Béni Norbert képviselő: Tavasszal is lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Az őszi faültetés a biztosabb.  

 

Béni Norbert képviselő: A leírás az őszi-tavasziról szólt egy az egyben.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a kiírás. Két éve is csak az ősziben indultunk.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

18/2023.(I.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert, hogy az Önkormányzat nevében 

regisztráljon, majd sikeres regisztráció esetén nyújtson be igénylést a 

„Településfásítási program 2023” pályázat keretében az őszi ültetési 

szezonra, egyben a szükséges nyilatkozatokat csatolja a pályázathoz.  

 

Javasolt telepítési hely:  

a) Pétfürdő Köztemető, 1806 hrsz, 

b) Gesztenyesor közötti terület, 2385/19 hrsz. 

 

Határidő igénylésre: 2023. január 20.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 13/2023.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  
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VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Képviselői jelzések 

aa) KRESZ tábla kidöntése 

 

Molnár Gyula László képviselő: A murva bányai kanyarban Palota felé egy 30-as tábla ki lett 

döntve.  

 

Horváth Éva polgármester: Jelentkezett a bűnös és kérdezte, hogy kihez mennie bejelenteni.  

 

ab) Utcajelző táblák kidöntése 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kettő utcajelző táblát kidöntöttek, be lett jelentve?  

 

Horváth Éva polgármester: Melyik?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Bocskai és a Zalai György utca sarkán, és a Zalai György 

és a Babits Mihály utca sarkán. Az egyik a Horváth Pista, a másik a Simon Feri udvarán van. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem kaptunk jelzést.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Valaki kidöntötte és állagmegóvás miatt bevitték az 

udvarukra.  

 

ac) Buszmegálló helyreállítása 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hétfőn a bizottsági ülésen megkérdeztem, hogy kihez 

tartoznak a buszmegállók? A Wimmer kanyarban letarolták az egyiket.  

 

Horváth Éva polgármester: Rendőrségi ügy van belőle. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Kinek kell majd helyreállítani? A Volánnak vagy az 

önkormányzatnak? 

 

Horváth Éva polgármester: Az a mi vagyonunk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mi lesz a folyamat? 

 

Horváth Éva polgármester: Biztos, hogy beállítom a költségvetésbe. Meglátjuk a rendőrségi 

eljárással mi lesz. Amíg a rendőrségi eljárás folyamatban van, addig nem fizet a biztosító sem.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A kérdés az volt, hogy kinek a tulajdona? 

 

Horváth Éva polgármester: A mi vagyonunk.  

 

ad) Tó körüli lámpák 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Még mindig a Tó környéke, a négy lámpa, ami nem igazán 

világít.  
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Horváth Éva polgármester: Megrendeltük a felülvizsgálatot. Elfelejtettem mondani.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Olyan, mintha gyertya világítana benne.  

 

Horváth Éva polgármester: Megrendeltük Attilánál, csak most a nagy árvíz miatt nem nagyon 

tud ténykedni a helyszínen.  

 

 

ae) Hivatal körüli lámpák 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném jelezni, hogy a Hivatal körül a parkolóban két 

gömblámpa soha nem világít.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt is megrendeltük.  

 

af) Településen lévő kukák ürítése 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném jelezni, hogy a kukák ürítése a településen nagyon 

nem hatékony. Valamit kellene csinálni, hogy kicsit sűrűbben. Tele vannak a kis zöld kukák.  

 

Horváth Éva polgármester: Hirdetni kellene, hogy a csikktartóba ne tegyenek ekkora pet 

palackokat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha tudjuk, hogy nem jó az az ürítési szokás, ami van, akkor 

valamit kell tennünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem fogunk 1200 literes kukát kitenni minden utcasarokra.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem, de azt meg tudjuk tenni, hogy gyakrabban ürítjük.  

 

Horváth Éva polgármester: Per pillanat ennyi emberünk van a közmunkások közül. 

Törekedünk rá. Ennyire vagyunk képesek.  

 

ag) Óvoda udvarán lévő gödör betemetése 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy az óvoda jobb oldalán volt a 

csőtörés, mikor lesz betemetve? 

 

Horváth Éva polgármester: Tavasszal, ha olyan idő lesz, csinálja meg ezek a 

helyreállításokat. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Addig ott lesz nyitva? 

 

Béni Norbert képviselő: Az időjárásra tekintettel nem volt lezárva az a gödör.  

 

Horváth Éva polgármester: Amint lehetőség van rá, megcsinálják. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem két napja van nyitva. Jó ideje nyitva van.  
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ah) Úthibák 

 

Béni Norbert képviselő: Kettő úthiba van, ami szerintem eléggé fontos. Az egyik a Fazekas – 

Bocskai utca között az Ösküi úton van egy jelentős bemélyedés. A másik a Liszt Ferenc utca 

legvégén az aknatető környéke egyre jobban süllyed. A Diófával szemben, ahogy kanyarodunk 

be, már kettő akna is megsüllyedt.   

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt további észrevétel. 

 

 

17.13 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                   Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


